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Z jednání seniorátního výboru

Úřední informace

Nejen pro faráře

• Děkujeme všem sborům, které vyslyšely 
naši výzvu a zavčas nám poslaly informaci 
o tom, kolik se u nich vybralo na sbírku 
darů JJ. Bylo to trochu dobrodružné, dva 
sbory se nám ozvaly opravdu až úplně na 
poslední chvíli, nicméně vše se stihlo včas 
předat na červnové shromáždění JJ. 
Děkujeme Vám za Vaše finanční příspěvky.• Prosíme, abyste pro komunikaci se 
seniorátní kanceláří používali výhradně e-
mailovou adresu prazsky-
seniorat@evangnet.cz.• Další schůze SV proběhnou ve středu 13. 
srpna a 17. září 2025. Svoje žádosti posílejte 
alespoň s týdenním předstihem na adresu 
prazsky-seniorat@evangnet.cz

• Na červnové pastorálce jsme poděkovali 
jáhence Verunce Hájkové za její cennou 
práci při dočasném vedení branického 
sboru (pod administrací Tomáše Trusiny). 
V září pak přivítáme nového faráře tohoto 
sboru Davida Nečila a také seniorátního 
faráře Jordana Tomeše.

• Koncem srpna vyšleme současnou druhou 
farářku dejvického sboru Magdalénu 
Trgalovou do kaplanské služby v IKEMu a 
Diakonii Praha. Za její mnohaletou 
sborovou práci ji poděkujeme při 
bohoslužbách 31.srpna v Dejvicích.

• Ve sboru v Kladně byl zvolen farářem 
Leonardo Teca a novou kurátorkou se stala 
Věra Černá. Přejeme jim Boží požehnání.

• První pastorálka nového školního roku 
proběhne v úterý 9. září v prvním 
žižkovském sboru, bohoslužby povede 
David Nečil a večeři Páně (stejně jako 
organizaci pastorálky) Debora Hurtová. 
Děkujeme žižkovským za jejich 
pohostinnost.

• Akci Řehlovice jsme vyhodnotili jako mimořádně 
úspěšnou, moc děkujeme všem organizátorům, 
dobrovolníkům a všem účastníkům, kterých bylo 
odhadem přes 300! Příští schůzka pracovní 
skupiny, která se zabývá přípravou slučování obou 
seniorátů, proběhne v září.

• Na červnovém jednání přivítal SV jako svého hosta 
Jana Plecháčka, s nímž debatoval nad aktuálními 
tématy a změnami, které odsouhlasil synod.

• Dalšími hosty SV byly koordinátorka škol 
Evangelické akademie Helena Wernischová a 
farářka Debora Hurtová, která bude mít na EA 
malý úvazek. Bavili jsme se o stávající situaci EA, 
pokrytí výuky a bohoslužbách slova. EA hledá 
kaplana na příštích šest let. Rádi bychom 
vypomohli EA Praha s vedením pěti bohoslužeb ve 
školním roce 2025/2026.

• S předsedkyní pražského SOMu Viki Fenclovou 
jsme probírali dosavadní spolupráci SOMu se 
seniorátem. Dotkli jsme se tématu podzimních 
voleb do SOMu a společně jsme se zamýšleli nad 
hledáním cesty k mládežníkům ze sborů, které 
jsou dosud trochu izolované. Potěšily nás také 
plány na společnou akci s ústeckým SOMem.

• SV podpořil projekt střešovického sboru na 
dostavbu kostela, projekt branického sboru na 
rekonstrukci fary a vyslovil také souhlas s žádostí 
radotínského sboru o podporu z celocírkevního 
fondu solidarity.
SV se také věnoval kontrole procesu uzavírání 
nových nájemních smluv s kazateli; sbory, které v 
tomto směru dosud nepodnikly žádné kroky, 
vyzval k nápravě.

• SV rovněž podpořil všechny podané projekty DaRP.

• Na konci srpna nastoupí na celý úvazek seniorátní 
farář Jordan Tomeš. 40 % úvazku bude věnovat 
práci pro seniorát, 40 %  pro vršovický sbor a 20 % 
celocírkevnímu projektu průkopnictví. Těšíme se 
na spolupráci.
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